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Pitanje postavljeno ministru  finansija i trezora BiH - „Moje pitanje upućeno je 

ministru finansija i odnosi se na informaciju  koju uporno tražimo ali ne dobivamo, pa smo 

prinuđeni da je zatražimo u formi poslaničkog pitanja. 

Koliko novca je plaćeno za prostor koji je kupljen za potrebe Službenog lista BiH? Koliki je 

to iznos po kvadratnom metru te koliko novca je plaćeno za kupovinu prostora u Mostaru za 

potrebe Vijeća ministara BiH, te koliki je to iznos po kvadratnom metru?“ 

 
 


